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írásbeli kérdés

„Mi lesz a napkori obszervatórium sorsa?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Kóródi Mária környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az Országos Meteorológiai Szolgálat fejlesztési elképzelései között szerepel, hogy a Napkori
Radarmeteorológiai Obszervatórium területén mintegy 20 éve üzemelő radarberendezést új, korszerű
berendezésre cseréli . Az új berendezést az OMSZ új üzemi épület létesítésével kívánja elhelyezni, az
utóbbi évtizedekben a környék látványosságaként és kedvelt kirándulóhelyként híressé vált régi üzemi
épületet lebontani tervezik . Amellett, hogy az épület bontása százmilliós nagyságrendű - hiszen egy
kiváló statikai állapotban levő épületről van szó -, a Golyóbis hegytől elválaszthatatlan idegenforgalmi
látványosság eltékozlását tervezik . Napkor község képviselő testülete már korábban is kifejtette azon
szándékát, hogy az épületeket megmentse, a fenntartás, üzemeltetés költségét és megszervezését
vállalná, az utóbbi időben a lakosság köréből többen is jelezték, akár polgári engedetlenségre is
hajlandók az obszervatórium megmentéséért .

Biztos vagyok abban, hogy található olyan megoldás, amellyel az adófizetők több tízmillió, de akár
százmilliós nagyságrendű forintját lehet megtakarítni, egyidejűleg megmentve egy település életéhez
szervesen hozzátartozó idegenforgalmi látványosságot .

Tisztelettel kérdezem tehát Miniszter Asszonyt, mi lesz a napkori obszervatórium sorsa?

Várom megtisztelő válaszát :

Budapest, 2002 .június 25 .

Tisztelettel
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